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Helgeland eller Rana med omland, del 3. 
Jeg har i 2 tidligere innlegg vist hvordan regionale og sentrale 
myndigheter i lang tid har forsøkt å 
gjøre Mo i Rana om til regionens eneste reelle Regionsenter. Da ved hjelp 
av store offentlige 
investeringer i Rana, kontra resten av Helgeland. Spesielt ang utdanning, 
helse og infrastruktur. Dvs 
sykehus, campus og flyplass. 
Jeg har også vist hvordan naturen selv har slått alarm og sagt at Mo 
overhode ikke er akseptabelt 
som eneste sted for ett fullverdig akuttsykehus, eller eneste sted ang 
tilgang til livsviktig 
infrastruktur, som altså en flyplass er. Rana har vinterstid tidvis store 
problemer med infrastrukturen 
nordover. Både på bane og vei. Og ifølge dem selv, også utover mot 
Nesna(Bustneslia). 
På strekningen sørover, mellom Mo og Mosjøen, er det (ifølge Wikipedia) 
registrert 32 ras, hvorav 
4 medførte stenging av både vei og bane. I tildels lang tid. Noe den siste 
tragiske ulykken er et godt 
eksempel på. Konsekvensene i 1996, var enda verre. Og verre vil det bli 
ifølge vitenskapen. 
Dessverre. 
Alt dette indikerer at Mo kun egner seg som beredskapssted – for Rana og 
deler av Hemnes. Noe 
som igjen deler Helgeland i 2, rent beredskapsmessigere. Flytting av 
akuttfunksjoner nordover går 
ikke. Gjelder selvsagt også andre veien. Om en tar beredskap på alvor. Og 
det er vel nærmest 
selvsagt. 
At denne delingen bør innebære en seriøs gjennomgang ang organiseringen av 
Helglandssykehuset 
– og Helgeland, syns jeg også er på sin plass. F.eks Region Polarsirkelen 
i nord og Region 
Helgeland i sør! En dristig, men ikke så revolusjonerende tanke. Navnet 
Polarsirkelen bruker de jo 
allerede i stor stil. Så hvorfor ikke formalisere dette? 
Dvs at det vurderes å legge Rana sykehus inn under Nordlandssykehuset og 
de resterende 3 enheter 
fortsetter som Helglandssykehuset. Med St Olav som universitetssykehus. Og 
dagens avgjørelse 
ang det å prioritere Åsgård, foran nytt sykehus sør på Helgeland, 
forsterker jo bare synet på hvordan 



HN prioriterer sykehusene på Helgeland. 
Om dette innebærer overførsel til Helse Midt for søndre del av Helgeland, 
må selvsagt også 
vurderes. Om en tenker pasientsikkerhet og ikke politikk, er vel begge 
deler naturlig å vurdere. De 
gjorde en slik endring ang Kongsvinger Sykehus, så intet nytt eller 
sjokkerende med det. 
Tvert imot. Det er helt vanlig å flytte grenser. I mine øyne er det rette 
tidspunkt nå. Å legge St Olav 
inn som nytt universitetssykehus, burde være enkelt. Å flytte oss over til 
Helse Midt, noe mer 
kontroversielt. Å splitte Helgelandssykehuset, likeså, men meget 
fornuftig. Og rette tidspunkt. 
Uansett kan en slå fast at det allerede er tatt 2 meget viktige politiske 
vedtak som står seg godt i 
denne sammenheng. Og ikke minst. Nå er de meget viktig å etterleve. 
• Det skal være 2 fullverdige akuttsykehus på Helgeland. Et på Selfors og 

et i 
Sandnessjøen. 
• Fagerlia flyplass er en selvstendig flyplass. Flyplassene i 

Sandnessjøen og Mosjøen berøres 
ikke. 
Jeg syns vi som bor i sør og ved kysten, skal ta disse 2 vedtakene på 
fullt alvor, la Rana være Rana 
og heller konsentrere oss om hva disse vedtakene gir oss som bor sør for 
Korgfjellet av muligheter. 
Og de mulighetene er nærmest uendelige. 
Vi har jo, i utallige innlegg fra Ranasiden, blitt fortalt at ved Rana 
sykehus er stort sett alt på plass. 
Uten at adm i HN eller HS har tilbakevist dette. Fantastisk. Da kan HN og 
HS fullt og helt 
konsentrere seg om å få til det samme i Sandnessjøen, som de tydeligvis 
har fått til i Rana. Vi gleder 
oss. På vegne av hele helsenorge. 
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